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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Депутатите приеха на първо четене промени в Кодекса на труда, които засягат работата от разстояние. Те са
внесени от Министерския съвет и предвиждат в трудовия договор да бъде определено конкретното място при
работа от дистанция. Регламентира се и възможността за използване на автоматизирана система, която да отчита
изработеното време. Законопроектът включва т.нар. "право на изключване", което дав... 

Споразумение за сътрудничество с Тракийския университет в Одрин бе сключено днес в Община Смолян.
Документът бе подписан от кмета Николай Мелемов, гл.лекар в Държавната университетска болница в Одрин
проф. Абдулах Таш и изп. директор на Смолянската Търговско-промишлена палата Рабие Кьосева. Сферите на
сътрудничество са в областта на образованието, здравеопазването, технологиите и културния обмен. ... 

В Търговско-промишлена палата - Стара Загора се проведе среща на представители на старозагорския бизнес с
българската фирма Human Power, www.humanpowerbg.com, занимаваща се с внос на работници от чужбина. През
годините фирмата работи с различни компании в България и в чужбина и доставя работници от различни региони.
Напоследък се е концентрирала към внос на работници от Индия и Непал, които според... 

24smolian.com/ОбществоСпоразумение за сътрудничество с Тракийския университет в Одрин бе сключено в
Община Смолян. Документът бе подписан от кмета Николай Мелемов, гл.лекар в Държавната университетска
болница в Одрин проф. Абдулах Таш и изп. директор на Смолянската търговско-промишлена палата Рабие
Кьосева. Сферите на сътрудничество са в областта на образованието, здравеопазването, технологиите и ... 

Заглавие: Работа от разстояние – изисквания, права и задължения
Дата: 09.02.2024 11:27
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Споразумение за сътрудничество с Тракийския университет в Одрин бе сключено днес в Община
Смолян
Дата: 08.02.2024 19:07
Медия: Смолян днес

Заглавие: Среща на старозагорския бизнес с фирма Human Power за внос на работници от чужбина
Дата: 08.02.2024 19:03
Медия: Zara Live

Заглавие: Споразумение: Одрин ще чака студенти и онкоболни от Смолян
Дата: 08.02.2024 18:21
Медия: 24 Смолян

Заглавие: Община Смолян и Тракийският университет в Одрин ще си сътрудничат в областта на
здравеопазването и образованието

https://nova.bg/news/view/2024/02/09/444145/%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%8F%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B8%D0%B7%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%B8-%D0%B7%D0%B0%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F/
https://www.smolyandnes.com/sporazumenie-za-satrudnichestvo-s-trakiyskiya-universitet-v-odrin-be-sklyucheno-dnes-v-obshtina-smolyan
https://zara-live.com/stara-zagora-region/srescha-na-starozagorskiya-biznes-s-firma-Human-Power-za-vnos-na-rabotnitsi-ot-chuzhbina-23419
http://www.24smolian.com/2024/02/blog-post_73.html
https://www.smolyan.bgvesti.net/news/581511/obshtina-smolyan-i-trakiyskiyat-universitet-v-odrin-shte-si-satrudnichat-v-oblastta-na-zdraveopazvaneto-i-obrazovanieto


Споразумение за сътрудничество с Тракийския университет в Одрин бе сключено в Община Смолян. Документът
бе подписан от кмета Николай Мелемов, гл.лекар в Държавната университетска болница в Одрин проф. Абдулах
Таш и изп. директор на Смолянската Търговско-промишлена палата Рабие Кьосева. Сферите на сътрудничество
са в областта на образованието, здравеопазването, технологиите и културния обмен.Целта ... 

(БЧК) представя проекта "На Фокус", изпълняван от Областната организация на БЧК в Ямбол, и реализираните до
момента дейности. Проектът си поставя за цел подобряването на националния капацитет на компетентните
служби и заинтересованите страни в България в областта на убежището и миграцията, съобщиха от БЧК. Проектът
ще бъде представен от 11.30 ч. в сградата на Българската търговско-промишлена палат... 

Споразумение за сътрудничество с Тракийския университет в Одрин бе сключено днес в Община Смолян,
съобщиха от пресцентъра на общината. Документът бе подписан от кмета Николай Мелемов, гл. лекар в
Държавната университетска болница в Одрин проф. Абдулах Таш и изп. директор на Смолянската Търговско-
промишлена палата Рабие Кьосева. Сферите на сътрудничество са в областта на образованието, здравеопазва... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Финансовият министър Асен Василев каза пред "Ди Велт", че присъединяването на България към Еврозоната е
закъсняло. "Критерий инфлация не го покриваме. Това е един от четирите количествени критерия за влизане в
Еврозоната и специално по този критерий средномесечната инфлация за последните 12 месеца не трябва да
бъде с повече от 150 пункта по-голяма, отколкото трите страни, които се представят най-... 

Съществува риск Фед да задържи лихивите си прекалено високи, докато нещо не се пречупиАкциите и облигациите
поскъпнаха в края на миналата година с надеждата, че през 2024 г. ще се появи на пръв поглед добра
комбинация от фактори, които ще подкрепят финансовите активи през 2024 г. – забавяне на инфлацията,
сериозен икономически растеж, стабилен пазар на труда, и ще доведат до понижаването на лихвит... 

Снимка: amcham.bg Американска търговска камара в България (AmCham) в партньорство с Техническия
университет (ТУ) в София и Стопанския факултет (Ст.Ф) към Софийския университет "Св. Кл. Охридски" (СУ)
организират за първи път AmCham Hackathon 2024. Инициативата си поставя няколко цели: принос на бизнес-
асоциацията чрез експертизата на своите членове за сближаване между полученото знание във висшите... 

Дата: 09.02.2024 06:22
Медия: Smolyan.bgvesti.NET

Заглавие: БЧК представя проект в областта на убежището и миграцията
Дата: 09.02.2024 06:05
Медия: Actualno.com

Заглавие: Община Смолян и Тракийският университет в Одрин ще си сътрудничат
Дата: 09.02.2024 10:09
Медия: ТопПреса

Заглавие: Доц. Григор Сарийски: Не сме готови за еврото, то няма да ни направи по-богати
Дата: 08.02.2024 22:29
Медия: Glasnews.bg

Заглавие: Мекото кацане може и да се изплъзне на американската икономика
Дата: 08.02.2024 14:42
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Първият AmCham Hackathon привлече над 130 студенти от Техническия и от Софийския университет
Дата: 08.02.2024 18:36
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Каним водещи американски компании да инвестират в България

https://www.actualno.com/society/bchk-predstavja-proekt-v-oblastta-na-ubejishteto-i-migracijata-news_2155529.html
https://toppresa.com/336200/%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%BC%D0%BE%D0%BB%D1%8F%D0%BD-%D0%B8-%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BA%D0%B8%D0%B9%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D1%83%D0%BD%D0%B8%D0%B2%D0%B5%D1%80%D1%81%D0%B8
https://glasnews.bg/balgariia-obshtestvo/dots-grigor-sariiski-ne-sme-gotovi-evroto-to-niama-da-ni-531910/
https://www.investor.bg/a/515-ikonomika-i-makrodanni/388912-mekoto-katsane-mozhe-i-da-se-izplazne-na-amerikanskata-ikonomika
https://bnr.bg/post/101946645/amcham-hackathon
https://manager.bg/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0/kanim-vodesti-amerikanski-kompanii-da-investirat-v-balgaria


Министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов и министърът на финансите Асен Василев обсъдиха
възможностите за американски инвестиции и създаване на работни места в България с представители на водещи
американски компании, сред които TESLА, Honeywell, Northrop-Grumman, Lockheed Martin, FedEx, C4V. По време
на официалната си визита в САЩ двамата министри проведоха среща и с Американската т... 

Българският стартъп Nula.bg привлече нова инвестиция в размер на 270 000 евро за развитието на първата в
България облачна услуга за управление на счетоводство и финанси. Рундът за финансиране беше успешно
завършен в края на януари, а целта му – да се осигурят средства за развитие на платформата в посока внедряване
на услуги, базирани на изкуствен интелект и излизане на международни пазари. Стартъп... 

Столичното дружество Център за градска мобилност възлага спорни договори за милиони на познати фирми,
отвеждащи към съмнителен и вероятно корупционен моделТемата накратко Ако има печеливш от неработещия
общински съвет, това е дружеството "Център за градска мобилност". То продължава практиката да възлага спорни
договори за милиони на познати фирми, които са отскоро с нови собственици. Те открехв... 

Защо България иска да въведе еврото? В отговор на този въпрос на "Ди Велт" финансовият министър Асен
Василев казва, че присъединяването на България към еврозоната е закъсняло, пише "Дойче веле". Той посочва,
че левът още от 1997 година е вързан за германската марка, а от 2007 година – с еврото. Това означава, че
Европейската централна банка от години определя индиректно българската парична полити... 

Финансовият министър Асен Василев каза пред "Ди Велт", че присъединяването на България към Еврозоната е
закъсняло. "Критерий инфлация не го покриваме. Това е един от четирите количествени критерия за влизане в
Еврозоната и специално по този критерий средномесечната инфлация за последните 12 месеца не трябва да
бъде с повече от 150 пункта по-голяма, отколкото трите страни, които се представят най-... 

Министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов и министърът на финансите Асен Василев обсъдиха
възможностите за американски инвестиции и създаване на работни места в България с представители на водещи
американски компании, сред които TESLА, Honeywell, Northrop-Grumman, Lockheed Martin, FedEx, C4V. По време
на официалната си визита в Съединените американски щати двамата проведоха среща и с... 

Дата: 08.02.2024 15:25
Медия: Мениджър

Заглавие: Българският стартъп Nula.bg привлече нова инвестиция от 270 000 евро
Дата: 08.02.2024 12:31
Медия: 3е-news

Заглавие: Докато няма общински съвет някои правят милиони
Дата: 08.02.2024 08:00
Медия: Капитал

Заглавие: Асен Василев обясни надълго и широко пред "Ди Велт" какво ще спечелим от еврозоната
Дата: 08.02.2024 22:35
Медия: Политиката

Заглавие: Доц. Сарийски предупреди какво ще се случи с приемането на еврото и посочи Хърватия
Дата: 09.02.2024 11:12
Медия: Спортове

Заглавие: В САЩ: Министрите на икономиката и на финансите поканиха водещи американски компании да
инвестират в страната ни
Дата: 09.02.2024 03:00
Медия: Искра.бг

Заглавие: Hermes доказва силата на бизнес модела си с ново успешно тримесечие
Дата: 09.02.2024 12:15
Медия: Инвестор.БГ

https://3e-news.net/bg/a/view/50835/bylgarskijat-startyp-nula-bg-privleche-nova-investicija-ot-270-000-evro
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/gradove/2024/02/08/4585483_dokato_niama_obshtinski_suvet_niakoi_praviat_milioni/
https://politikata.net/566992/
https://sportove.net/504670/
https://www.iskra.bg/v-sasth-ministrite-na-ikonomikata-i-na-finansite-pokaniha-vodesthi-amerikanski-kompanii-da-investirat-v-stranata-ni/
https://www.investor.bg/a/557-moda/389047-hermes-dokazva-silata-na-biznes-modela-si-s-novo-uspeshno-trimesechie


Приходите за четвъртото тримесечие са се увеличили със 17,5% при фиксирани валутни курсове, а оперативната
печалба за годината е нараснала до 5,65 млрд. евроПродажбите на емблематичната за луксозния сегмент
компания Hermes са се увеличили в края на миналата година. Представянето е силно въпреки забавеното
търсене в сектора на премиум стоките и се дължи основно на уникалния бизнес модел на компания... 

В периода 7-8 февруари 2024 г., в град Варшава, Полша се проведе Втората среща на страните-участници –
България, Полша, Словакия в пилотния инструмент по проекта DIGITRANS на Световната банка и Европейската
комисия. От страна на ИАНМСП, като национален партньор в тази инициатива, присъстваха д-р Бойко Таков –
Изпълнителен директор и група експерти. Акцент на събитието бе темата за насърчаване диги... 

АКЦЕНТИ Необходима е дългосрочна визия, не просто покриване на загуби заради сринатите борсови цениПо
време на изнесено заседание на Комисията по земеделието и храните към НС във вторник бе представен
законодателен пакет от 7 Закона, върху които МЗХ работи от юни месец. Сега, на фона на земеделските протести у
нас се планира приемане на тези закони в спешен порядък. Ще бъде ли възможно приемането ... 

Националната агенция за приходите се опита да защити скандалните промени в Закона за хазарта, които водят до
намаление на таксите върху част от офлайн хазартните игри. От НАП твърдят, че няма намаление на таксата, а
има увеличение Националната агенция за приходите се опита да защити скандалните промени в Закона за
хазарта, които водят до намаление на таксите върху част от офлайн хазартните игри. О... 

На 15 февруари българският застрахователнен брокер "Болерон" за първи път ще се листне на Българската
фондова борса. Компанията търси €4 милиона от инвеститорите. С този капитал ще навлезе на пазарите на
Румъния и Гърция тази година. Още по-амбициозната цел на дружеството е по-дългосрочна и тя е дигиталният
брокер да се превърне в компания за $1 милиард, коментира пред Money.bg Александър Цветков ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Произведената продукция е на обща стойност 13 015 млн. лв.По предварителни данни произведената продукция в
отрасъл "Строителство" за деветмесечието на 2023 г. е на обща стойност 13 015 млн. лв., като спрямо
деветмесечието на 2022 г. се увеличава с 22,4 на сто. Това показват данни от Икономическия отчет на строителния
сектор за деветте месеца на миналата година, изготвен от Камарата на строителите ... 

Заглавие: Изпълнителният директор на ИАНМСП и група експерти на посещение в Полша по проекта DIGITRANS
Дата: 09.02.2024 12:08
Медия: Изпълнителна агенция за насърчаване на малките и средните предприятия

Заглавие: Десислава Танева: Европейските фермери казват "НЕ" на Новата позеленена Обща селскостопанска
политика
Дата: 09.02.2024 12:01
Медия: Агрозона

Заглавие: Приходната агенция излезе с есе за скандалните промени в хазарта
Дата: 09.02.2024 11:05
Медия: Econ

Заглавие: "Болерон" се листва на БФБ и иска да стане компания за $1 милиард
Дата: 09.02.2024 11:01
Медия: Money.bg

Заглавие: Силен ръст на започнатите нови сгради и инженерна инфраструктура за девет месеца у нас
Дата: 08.02.2024 14:13
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: В този голям български град няма хора за работа
Дата: 08.02.2024 19:32

https://www.sme.government.bg/?p=63923
https://agrozona.bg/desislava-taneva-evropeyskite-fermeri-kazvat-ne-na-novata-pozelenena-obshta-selskostopanska-politika/
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%9F%D1%80%D0%B8%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B0%D0%B3%D0%B5%D0%BD%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%B8%D0%B7%D0%BB%D0%B5%D0%B7%D0%B5-%D1%81-%D0%B5%D1%81%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%B2-%D1%85%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%B0_l.a_i.805319_at.10.html
https://money.bg/companies/boleron-se-listva-na-bfb-i-iska-da-stane-kompaniya-za-usd1-miliard.html
https://business.dir.bg/ikonomika/silen-rast-na-zapochnatite-novi-sgradi-i-inzhenerna-infrastruktura-za-devet-mesetsa-u-nas
https://bgvest.eu/1040353/


87 % от работодателите във Враца не могат да намерят хора за работа. Строител монтажник, оперативен
счетоводител, козметик, фризьор и асистент на лекар по дентална медицина ще са сред най-търсените професии
в София-град през следващите 12 месеца. Това сочат данните от най-новото проучване на Агенцията по заетостта
за потребностите от работна сила. Както и в предходните проучвания, работодателите... 

Преди второ четене ще има промени на промените в Кодекса на труда, обещаха от ППДокато с едната ръка
облекчават бюрокрацията, с другата управляващите творят нови излишни задължения за работодатели и
работещи. Днес на първо четене в пленарна зала бяха приети промени в Кодекса на труда, с които се въвеждат
изисквания за предоставяне на куп документи, свързани с иначе гъвкавата работа от разстояние. ... 

Депутатите приеха на първо четене промени в Кодекса на труда, които засягат работата от разстояние. Те са
внесени от Министерския съвет и предвиждат в трудовия договор да бъде определено конкретното място при
работа от дистанция. Регламентира се и възможността за използване на автоматизирана система, която да отчита
изработеното време. Законопроектът включва т.нар. "право на изключване", което дав... 

Депутатите приеха на първо четене промени в Кодекса на труда, които засягат работата от разстояние. Те са
внесени от Министерския съвет и предвиждат в трудовия договор да бъде определено конкретното място при
работа от дистанция. Регламентира се и възможността за използване на автоматизирана система, която да отчита
изработеното време. Законопроектът включва т.нар. "право на изключване", което дав... 

Тим Кук, Стив Балмър и Джейми Даймън са част от малкото щатски милиардери, които не са основали компания и
не са наследили богатството сиПочти всички щатски милиардери са основатели на успешни бизнеси или
наследяват богатството си. Главните изпълнителни директори на Apple и JPMorgan - Тим Кук и Джейми Даймън,
както и бившият главен изпълнителен директор на Microsoft, Стив Балмър, са сред малкото и... 

Финансовата грамотност е глобално призната за основно житейско умение на 21-ви век, което е от съществено
значение за постигане и поддържане на финансовото благосъстояние на индивидите и обществото. Нарастващата
й значимост е обусловена от редица фактори: промените в социалните системи и трансфериране на рисковете
към индивидите; нарастващото многообразие и сложност финансовите продукти и инструме... 

Медия: БГ вест

Заглавие: Депутатите натовариха фирмите с нова бумащина за хоум офиса
Дата: 08.02.2024 18:07
Медия: Сега

Заглавие: Работата от разстояние: На първо четене депутатите приеха промени в Кодекса на труда
Дата: 08.02.2024 20:46
Медия: Накратко

Заглавие: Работата от разстояние: На първо четене депутатите приеха промени в Кодекса на труда
Дата: 08.02.2024 19:46
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Милиардери, работили за друг и натрупали богатство
Дата: 09.02.2024 10:02
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Къде е България на глобалната карта на финансовата грамотност?
Дата: 09.02.2024 11:51
Медия: Moitepari.bg

Заглавие: Пазарът на труда: Ако имате една от тези професии, сега е време да захлебите
Дата: 09.02.2024 11:40
Медия: Блиц

https://www.segabg.com/hot/category-bulgaria/deputatite-natovariha-firmite-nova-bumashtina-za-houm-ofisa
https://nakratko.bg/category/58/259763/
https://nova.bg/news/view/2024/02/08/444074/%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%8F%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%BE-%D1%87%D0%B5%D1%82%D0%B5%D0%BD%D0%B5-%D0%B4%D0%B5%D0%BF%D1%83%D1%82%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D1%85%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%B2-%D0%BA%D0%BE%D0%B4%D0%B5%D0%BA%D1%81%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4%D0%B0/
https://dbr.bg/9166
https://www.moitepari.bg/spravochnik/art/financialnews/kude_e_bulgariya_na_g%7E83434030-023f-4d6f-83b4-55a595355737/
https://blitz.bg/ikonomika/pazart-na-truda-ako-imate-edna-ot-tezi-profesii-sega-e-vreme-da-zakhlebite_news1000702.html


Строител монтажник, оперативен счетоводител, козметик, фризьор и асистент на лекар по дентална медицина ще
са сред най-търсените професии в София-град през следващите 12 месеца. Това сочат данните от най-новото
проучване на Агенцията по заетостта за потребностите от работна сила, информира БНР. Както и в предходните
проучвания, работодателите в почти всички области на страната срещат затруднения... 

Не 15, а 14, да са дните в една учебна година, в които ученици могат да отсъстват по семейни причини с
мотивирано писмено заявление от родител до класния ръководител. Това предлага Съюзът на работодателите в
системата на народната просвета по повод проекто-предложението на МОН родители да могат да извиняват
отсъствията на децата си в рамките на 15 дни, а не както е сега – 10 дни (3 дни със заявлен... 

Елин Пелин е една от общините с високи данни за раждаемост и ръст на населението в Софийска област. През
последните години децата, родени на територията на общината, се увеличават, а спокойствието в малкия град,
лесният достъп до детска градина и училище, привличат все повече млади хора, които избират община Елин Пелин
за свой дом. 1370 са новородените бебета в семейства с постоянен или настоящ ад... 

Министърът на земеделието и храните Кирил Вътев информира украинския министър на аграрната политика и
храните Микола Солски за нарушения от страна на някои фирми на въведения от украинската страна лицензионен
режим за износа на слънчогледово семе, рапица, царевица и пшеница по време на онлайн среща. Министър
Вътев съобщи, че имената на компаниите, нарушили лицензионния режим, ще бъдат официално из... 

София, 08.02.2023 г. - Amadeus Sofia отново е призната за Top Employer за България за 2024 г. от Top Employers
Institute, независима глобална организация, която отличава високи постижения в управлението на човешките
ресурси. Освен за България, Amadeus получи сертификат Top Employer 2024 за още 7 държави: Франция,
Германия, Полша, Испания, Турция, Великобритания и САЩ. Компанията се радва и на реги... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Митрофанова: Не знам подробности по случаяР уският посланик в България Елеонора Митрофанова коментира
казуса с шпионаж в ГДБОП пред ТАСС, като отбеляза, че между Русия и България преди е имало добро
сътрудничество в областта на специалните служби. Домашен арест за служителя на ГДБОП, обвинен в шпионаж за
Русия "Инцидентът с обвинението на офицер от специалните служби, отговарящ за борбата с органи... 

Заглавие: Съюзът на работодателите в системата на народната просвета иска 14 дни отсъствия по семейни
причини
Дата: 09.02.2024 11:40
Медия: Мрежа на учителите новатори

Заглавие: Община Елин Пелин предоставя финансова помощ за новородени в размер до 5 000 лв.
Дата: 09.02.2024 11:00
Медия: Новини.бг

Заглавие: Министър Вътев информира украинския министър на аграрната политика и храните за нарушения на
лицензионния режим при износа на зърно
Дата: 09.02.2024 12:51
Медия: Министерство на земеделието и храните

Заглавие: Amadeus Sofia е отличена за втора поредна година като Top Employer 2024 за България
Дата: 09.02.2024 12:05
Медия: My PR

Заглавие: Митрофанова за казуса с шпионаж в ГДБОП: България и Русия имаха добро сътрудничество
Дата: 08.02.2024 22:26
Медия: Vesti.bg

Заглавие: Срамно: Проф. Боян Христофоров слави България в Париж, а синът му чака с години българско
гражданство
Дата: 08.02.2024 19:03
Медия: E-vestnik.bg

https://teacher.bg/%D1%81%D1%8A%D1%8E%D0%B7%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D1%81%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B0/
https://novini.bg/bylgariya/obshtestvo/828308
https://www.mzh.government.bg/bg/press-center/novini/ministr-vtev-informira-ukrainskiya-ministr-na-agra/
https://www.mypr.bg/news/business/Amadeus-Sofia-e-otlichena-za-vtora-poredna-godina-kato-Top-Employer-2024-za-Balgariya-40236/
https://www.vesti.bg/bulgaria/mitrofanova-za-kazusa-s-shpionazh-v-gdbop-bylgariia-i-rusiia-imaha-dobro-sytrudnichestvo-6190898
https://e-vestnik.bg/38027/sramno-prof-boyan-hristoforov-slavi-balgaria-v-parizh-a-sinat-mu-chaka-s-godini-balgarsko-grazhdanstvo/


Защо, българска държаво, все така постъпваш с достойните си чеда? Даваш българско гражданство на хора, които
не знаят коя е столицата ни и които плащат за това, докато деца на българии, прославили страната ни по света,
чакат с години… Когато докоснеш ръката, спасила стотици човешки животи на такъв голям лекар и човек като
проф. Боян Христофоров в неговия кабинет в една от най-известните болници в ... 

Категорично ГЕРБ остава опозиция в Столичния общински съвет. Бяхме избрани от гражданите да бъдем
опозиция. Няма да позволим нито един лев да се харчи непрозрачно. Затова днес подготвихме доклад, в който
задължаваме кмета в края на всеки месец да отчита всяко едно плащане към фирми и всеки един договор, който
подписва. Това заяви заместник-председателя на Столичния общински съвет Георги Георгиев в... 

Столична община е на четвърто място в страната по размер на средната работна заплата. Това показва анализ на
Института за пазарна икономика, съобщава bTV. Данните сочат, че средната заплата в столицата е 2475 лв. В топ
три попадат значително по-малки общини: Челопеч (със средно възнаграждение над 3398 лв.), Козлодуй (2949 лв.)
и Кнежа (2813 лв.). Сред първите десет в тази класация са още Раднево, ... 

Не виждам защо са тези огромни напъни за влизане там, заяви доцентът от БАНФинансовият министър Асен
Василев каза пред "Ди Велт", че присъединяването на България към Еврозоната е закъсняло. "Критерий
инфлация не го покриваме. Това е един от четирите количествени критерия за влизане в Еврозоната и специално
по този критерий средномесечната инфлация за последните 12 месеца не трябва да бъде с повече... 

Европейският комитет на асоциациите на туристическите агенции предупреждава, че окропняванията на
авиокомпаниите ще намали конкуренцията и ще ощети потребителите. Припомнят, че през последните
десетилетия либерализацията доведе до по-евтини, по-безопасни и по-всеобхватни въздушни връзки в целия ЕС.
Това до голяма степен се дължи на конкуренцията между авиокомпаниите, посочват те. По време на панде... 

От профила във Фейсбук на Калина Андролова Обективно погледнато е необходимо да се проведат нови избори за
кмет на София. Надявам се да се намерят наистина законови основания за това. Защото проектът "Терзиев" е
пълен провал. Със сигурност дори тези, които го бутаха нататък, вече са наясно, че Терзиев не става за кмет. Камо
ли да се очаква каквото и да е нарастване от него, изграждане на бъдещ про... 

Детски Дневник Седмичният бюлетин за родители Университетите в Нидерландия планират да намалят притока

Заглавие: Георги Георгиев: ГЕРБ остава опозиция в СОС, защото…
Дата: 08.02.2024 22:36
Медия: Политиката

Заглавие: Столична община на 4-то място по размер на заплатите в страната
Дата: 09.02.2024 12:39
Медия: Столица Бг

Заглавие: Григор Сарийски за Еврозоната: Не покриваме критерия за инфлация
Дата: 09.02.2024 06:04
Медия: Факти

Заглавие: Очаква се да продължи тенденцията за поскъпване на самолетните билети
Дата: 09.02.2024 11:38
Медия: Новини.бг

Заглавие: Андролова: Васил Терзиев е плюшена играчка. Не може да се пребори за бъдещето си в политиката
Дата: 09.02.2024 11:51
Медия: Tribune.bg

Заглавие: Университетите в Нидерландия ще ограничат програмите на английски език
Дата: 09.02.2024 10:50
Медия: Дневник

https://politikata.net/566994/
https://stolica.bg/oshte/stolichna-obshtina-na-4-to-myasto-po-razmer-na-zaplatite-v-stranata
https://fakti.bg/bulgaria/855205-grigor-sariiski-za-evrozonata-ne-pokrivame-kriteria-za-inflacia
https://novini.bg/biznes/turizam/828324
https://tribune.bg/bg/mrezhata/androlova-vasil-terziev-e-pliu/
https://www.dnevnik.bg/detski_dnevnik/2024/02/09/4586277_universitetite_v_niderlandiia_shte_ogranichat/


на чуждестранни студенти, както и да повишат нидерландските езикови умения на студенти и преподаватели.
Учебните заведения ще ограничат броя на бакалавърските програми на английски език и ще започнат да
предлагат повече програми на нидерландски, съобщава Universiteiten van Nederland (UNL), асоциа... 

Създаването на публично-частни партньорства между бизнеса и черноморските общини за рекламиране на
страната в чужбина единодушно бе наречено "революционно" от туристическия бранш. Това е и най-
забележителното според работещите в туризма постижение на екипа на Зарица Динкова и само то е достатъчно,
за да настояват тя да остане на поста си и след ротацията. "Това е абсолютна революция, защото досега... 

Заглавие: Браншът единодушен зад Зарица Динкова: Очаква туризмът да възстанови нивата от преди
пандемията
Дата: 09.02.2024 13:02
Медия: БГ вест

https://bgvest.eu/1040584/
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